
HANGZHOU SANQIANG KN95/FFP2 FACE MASK
杭州三强安全防护用品有限公司（KN95/FFP2防护口罩）



公司简介/Company Profile
杭州三强安全防护用品有限公司是浙江省食品药品监督管理局颁发的现代化防护产品企业，集科，工，贸于一体，集生

产，供应，销售于一体。自公司成立以来，一直秉承“为人类健康提供安全有效的优质产品”的宗旨，秉承“合作，诚信，

卓越”的企业理念。公司已经从小到大，从弱到强迅速发展。

公司现占地面积 110亩，建筑面积 10万平方米，拥有十万级 6000平方米和三十万级净化车间，固定资产 9000万元，年生

产能力 100多个亿元人民币，先进设备 500余套，公司技术力量雄厚，生产工艺先进，设备精良，检测手段完善，科学的管理

和规范化，在中国同行业中处于领先地位。

公司目前拥有“三强”牌产品。主要生产口罩系列产品。产品畅销全国各省，市，自治区，并远销国外，深受客户青睐。

公司秉承“立足生命科学，传播健康文化”的理念，坚持与合作伙伴“互利，合作，共赢，共同成长”的原则。我们真诚

期待海内外朋友和客户在医疗方面的指导，洽谈，合作与共谋。行业的发展为人类健康做出贡献！
Hangzhou Sanqiang Safety Protection Products Co., Ltd. is a modern protection products enterprise issued by the Zhejiang Food and

Drug Administration, which integrates science, industry, and trade, and produces, supplies, and sells. Since the establishment of the
company, it has adhered to the purpose of "providing safe and effective high-quality products for human health" and adhering to the
corporate philosophy of "cooperation, integrity and excellence". The company has developed rapidly from small to large, weak to strong.
The company now covers an area of 110 acres, with a construction area of 100,000 square meters, has more than 6,000 square meters

of 100,000-level and 300,000-level purification workshops, fixed assets of 90 million yuan, annual production capacity of more than 100
million yuan, more than 500 sets of advanced equipment, company technology With strong strength, advanced production technology,
sophisticated equipment, perfect testing methods, scientific management and standardization, it is in a leading position in the same
industry in China.
The company currently has "SANQIANG" brand products. It mainly produces mask series products. The products sell well in all

provinces, cities and autonomous regions of the country, and are exported to foreign countries, and are favored by customers.
The company adheres to the concept of "based on life sciences and spreads a healthy culture", adheres to the principle of "mutual

benefit, cooperation and win-win cooperation and common growth" with partners. We sincerely look forward to friends and customers at
home and abroad for guidance, negotiation, cooperation and collusion in medical treatment The development of the industry contributes
to human health!



KN95/FFP2防护口罩KN95/FFP2 Face Mask



Nonwoven Fabric

Needle-punched Cotton

Meltblown Fabric
Meltblown Fabric

Nonwoven Fabric

KN95/FFP2防护口罩KN95/FFP2 Face Mask

5Layers of Protection



KN95/FFP2防护口罩
KN95/FFP2 Face Mask
产品说明书/Instructions

⚫ 【Model】CHFM-9500（180mm*90mm）【型号】CHFM-
9500（180mm*90mm）

⚫ 【Performance】FFP2

【产品性能】过滤等级 FFP2，

⚫ 【Instructions】【产品使用】

1. Hold the mask with the fingertip at the nose clip, and open the

mask slowlys手捧口罩，指尖位于鼻夹位置，将口罩慢慢打开.

【Model】 9550V(180mm*90mm)
【型号】 9550V (180mm*90mm)

2. Put the nose clip on the top of the mask, stick the mask on the face,

and press the nose clip at the same time to ensure the tightness ofthe

mask.将鼻夹置于口罩上方，将口罩贴于脸部，同时按压鼻夹，以

保证口罩的密合性.

3.Hang the ear strap on both ears and adjust the length of the ear strap

at the same time for more comfortable wearing.将耳带挂住双

耳，同时调整耳带长度，使佩戴更舒适

⚫ 【Notes】This product is single used.Do not reuse it.【注意事项】

产品为一次性产品，禁止重复使用。

⚫ 【Storage】Storage in a dry,ventilated environment with no corrosive

gases.【储存条件】建议储存在干燥、通风、无腐蚀性气

体的环境中

⚫ 【Validity Period】2 years【有效期】2 年



Size:18*9 cm size:47*80*47cm

尺寸: 18*9 厘米
20pcs/box 10pcs/bag 2000pcs G.W:22.6 kg

尺寸:47*80*47cm
重量:22.6kg



本公司为国家高新企业，
省企业工程技术中心。建有 1800
平米符合国家标准的十
万级生产洁净车间及 2000平
米标准化医疗生产车间.是通过
TUV:ISO 13485质量管理体系
认证的医疗器械制造企业。

ISO system: The company is
a national high-tech
enterprise and a provincial
enterprise engineering
technology center. It has
1,800㎡ of 100,000-level
clean production workshops
and 2,000㎡ standardized
medical production
workshops that meet
national standards. It is an
enterprise that has passed
the quality management
system certification TUV:ISO
13485 for medical devices.

生产体系/Production System

当前产能为每周 600万个 KN95/FFP2口罩/Current Capacity is 6 million pcs KN95/FFP2



TEST REPORTS



首批商务部非医用欧盟 CE 认证白名单（三家之一）
First batch of non-medical EU CE certification white list of the Ministry of Commerce

白名单企业 出口无忧

Factory in White list, easy to export.

在 线 查 询 网 址 check online

http://www.cccmhpie.org.cn/Pub/6325/176185.shtml

http://www.cccmhpie.org.cn/Pub/6325/176185.shtml


CE 证 书 （NB2834, 认 证 机 构 CCQS）

Module B+Module C2 才是合格的 is a qualified CE











非 NIOSH 口罩美国 CDC 授权备案许可进口
Non-NIOSH masks are imported under CDC authorization





工厂生产许可证
Factory production license


	HANGZHOU SANQIANG KN95/FFP2 FACE MASK
	KN95/FFP2 防护口罩 KN95/FFP2 Face Mask
	KN95/FFP2 防护口罩 KN95/FFP2 Face Mask
	【型号】9550V (180mm*90mm)
	本公司为国家高新企业， 省企业工程技术中心。建有 1800 平米符合国家标准的十
	ISO system: The company is a national high-tech en

	白名单企业 出口无忧
	工厂生产许可证


